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از صفر تا صد با بهادر عبدی؛

شک ندارم پرسپولیس قهرمان لیگ برتر خواهد شد&#47; عادل فردوسی پور از نوابغ فوتبال ایران است
بهادر عبدی، بازیکن سابق پرسپولیس تهران که سابقه حضور در تیم های مختلف لیگ برتر فوتبال کشورمان را دارد، معتقد است پرسپولیس در پایان

فصل قهرمان لیگ برتر خواهد شد و این تیم یا پیروزی ارزشمند مقابل فولاد به روزهای اوج خود باز خواهد گشت.

به گزارش سایت خبری پرسون، تیم فوتبال پرسپولیس تهران که روزهای سخت و پرفشاری را پس از شکست در فینال لیگ قهرمانان آسیا و نیز تساوی
در دربی حساس پایتخت سپری کرده بود، با برتری مقابل فولاد خوزستان در هفته یازدهم لیگ برتر فوتبال کشور توانست به آرامش نسبی دست یابد.
بهادر عبدی، بازیکن سابق سرخ پوشان در گفتگوی اختصاصی با سرویس ورزشی پرسون از شرایط کنونی حاکم بر این تیم و نیز دلیل کناره گیری اش از

دنیای فوتبال سخن گفت.

عبدی ابتدا در خصوص دلیل خداحافظی اش از فوتبال گفت: هر بازیکنی زمانیکه دوران ورزشی اش را آغاز می کند، باید به انتهای آن نیز فکر کند و من
متاسفانه به دلایل اتفاقاتی که در زندگی شخصی ام رخ داد و علیرغم اینکه روزهای بسیار خوبی را در فوتبال کشور گذرانیده بودم، باز هم تلاش کردم به
دوران حرفه ای ام ادامه دهم. اما دیگر نه تمرکزی برایم وجود داشت و نه آن شور و اشتیاق سابق و به همین دلیل تصمیم گرفتم در بهترین زمان ممکن

فوتبال را کنار بگذارم تا حداقل خاطرات بدی از من به یاد نماند.

او ادامه داد: به هرحال اتفاقی که برای پدر و مادرم رخ داد، به هیچ وجه اتفاق کوچکی نبود و من واقعا نتوانستم با این داغ بزرگ کنار بیایم و فوتبال
حرفه ای ام را ادامه دهم و لذا ترجیه دادم مدتی در این عرصه نباشم و سپس با کمک خدا به مربیگری روی بیاورم.

بازیکن سابق راه آهن تهران گفت: دوران حضور من در راه آهن واقعا خوب بود و خاطرات شیرینی از این تیم به یادگار دارم. شاید این تیم طرفدار آن
چنانی نداشت، اما یک کانون بازیکن سازی در فوتبال کشور به حساب می آمد و چندین و چند بازیکن که هم اکنون در تیم ملی نیز مشغول بازی
هستند، از همان تیم فوتبالشان را شروع کرده اند. خدارا شاکرم که توانستم سال های موفقی را در راه آهن بگذرانم و حدود هفت سال در آن تیم بازی

کرده و به کاپیتانی هم رسیدم و دوستان بسیار خوبی را پیدا کردم.

وی در همین راستا افزود: بسیار متاسفم که جدا شدن من از این تیم همزمان با سقوط به لیگ دسته یک همراه شد و در ادامه به دلیل یک سری
اتفاقات این تیم ریشه دار از عرصه فوتبال کشور محو گردید. یکی از دلایل اصلی این اتفاق، جدا شدن تیم از شرکت راه آهن بود و تا زمانیکه تیم زیرنظر
این مجموعه قرار داشت، علیرغم قراردادهای پایین همه چیز مناسب و به روز بود و مشکلی نداشتیم. اما از زمانیکه حوزه خصوصی وارد راه آهن شد،
مشکلات فراوانی به وجود آمد و ورود یک سری مالکین بی لیاقت که هیچ شناختی از فوتبال نداشته و صرفا جهت دیده شدن و مصاحبه کردن به این

عرصه ورود کرده بودند، باعث شد این تیم قدیمی و ریشه دار فوتبال کشور منحل شود.

بازیکن سابق صنعت نفت آبادن در ادامه گفت: از پوشیدن پیراهن صنعت نفت بسیار خوشحالم و جو فوق العاده ای روی سکوهای این تیم وجود دارد.
باعث افتخار است که من توانستم با آقای فیروز کریمی در این تیم همکاری کنم؛ چراکه قسمت نشد در تیم هایی مانند صباباتری و استقلال اهواز شاگرد
ایشان باشم و لذا فرصت را غنیمت شمردم و علیرغم پیشنهادات دیگری هم که پس از جدایی از پیکان داشتم، به جمع پرشورهای آبادانی پیوستم. خوب
امسال نیز شاهد هستیم این تیم با بودجه کم و عدم جذب بازیکن آن چنانی در فصل نقل و انتقالات، تیم یک دست و دوست داشتنی ای دارد و
امیدوارم روز به روز بهتر شده و شاهد پیشرفتشان باشیم. گرچه نمی توان انتظار قهرمانی از این تیم داشت و صنعت نفت باید بازی به بازی جلو رود تا

ببینیم چه اتفاقی در انتهای فصل برای این تیم رخ خواهد داد.

بازیکن سابق آلومینیوم اراک گفت: به درخواست دوستانم و علیرغم شرایط سختی که داشتم، به مدت یک فصل در آلومینیوم بازی کردم. تمام تلاشم را
در زمان حضور در این تیم برای موفقیت مجموعه داشتم و به نظرم واقعا حق آلومینیوم بود که به لیگ برتر صعود کنند. چراکه اراک از لحاظ زیر ساخت
های ورزشی همچون استادیوم، هتل، زمین های تمرین و سالن های بدنسازی جزو شهرهای غنی کشور بوده و من با توجه به اینکه در تیم های
مختلفی حضور داشته ام، معتقدم آلومینیوم از لحاظ زیرساختی هیچ مشکلی ندارد و جزو تیم های خوب فوتبالمان می باشد. رسول خطیبی هم که از
مربیان شناخته شده و کاربلد فوتبال کشور است که نشان داده با جوان ها رابطه خوبی دارد و الان هم تیم جوانی را ساخته است که به راحتی تن به

شکست مقابل رقیبان را نمی دهد.

بازیکن سابق شاهین شهرداری بوشهر ادامه داد: شاهین بوشهر نیز یکی از تیم های دوست داشتنی و مردمی فوتبال کشورمان است که من یکی از
بهترین سال های فوتبالی ام را در کنار مردم مهربان و خونگرم بوشهر گذراندم. اما الان از شرایطی که این تیم دارد، ناراحت هستم و امیدوارم هرچه
زودتر به سطح اول فوتبال کشورمان بازگردند. من معتقدم نزدیک ترین تیم از لحاظ حمایت هواداران و علاقه آن ها همچون پرسپولیس، همین شاهین



بوشهر است که مردم عاشقانه تیمشان را دوست دارند و من نمی توانم چیزی جز خوبی از این تیم بگویم.

عبدی در خصوص پیوستن به تیم پرسپولیس تهران گفت: پرسپولیس تیم محبوب دوران کودکی ام بود و بسیار خوشحالم که توانستم به آرزوی تقریبا
بیست ساله ام برسم و در این تیم بازی کنم و به همراهش قهرمان لیگ برتر فوتبال کشورمان شوم. در آن زمان که در لیگ دسته یک بازی می کردم، از
جانب حمید استیلی برای حضور در پرسپولیس انتخاب شدم و خوشحالم که در اولین سال حضورم در جمع سرخ پوشان، توانستم قهرمانی در لیگ برتر
را تجربه کنم. اما حالا خوشحال تر هستم که هوادار تیمی می باشم که با حضور برانکو ایوانکوویچ و در ادامه کالدرون و آقای گل محمدی به موفقیت

های فراوانی دست یافته است و بازیکنان این تیم به دنبال حضور در فضای مجازی نبوده و تنها به تمرین می اندیشند.

بازیکن سابق سرخ پوشان پایتخت افزود: واقعا نیازی نیست که حتی در صورت ناکامی تیم برخی از پیشکسوتان در فضای مجازی پست و استوری
بگذارند و بخواهند این مساله را تکذیب کنند. من خیلی خوشحالم که عضو تیمی هستم که تنها در زمین نتیجه می گیرد و حریفانش شکست را در
زمین پذیرفته اند و به همین دلیل روی به حواشی و مسائل خارج از مستطیل سبز آورده اند. همین مساله به پرسپولیس کمک می کند تا از انرژی منفی

و کاذب سایر تیم ها برای موفقیتش استفاده کند و شک ندارم این تیم امسال نیز قهرمان لیگ برتر خواهد شد.

وی ادامه داد: حضور پرسپولیس در دو دوره فینال لیگ قهرمانان آسیا آن هم در طی سه سال خود نشان از قدرت والای تیمی است که حالا تبدیل به
یک مرجع برای سایر تیم ها شده است که بتوانید با انتخاب درست و دوری از حواشی به فینال راه یابید. قیمت تنها یک بازیکن از تیم هایی که
پرسپولیس با آن ها در آسیا روبرو شد، برابر با کل بودجه تیم می باشد و من بسیار خوشحالم که شکست چنین تیم هایی توسط تیم محبوبم در سطح
اول فوتبال آسیا باعث شد سایر تیم ها حرفی از داور و وکیل و وزیر به میان نیاورند و تماشاگر قدرت نمایی این تیم باشند و بدون هیچ موضع خاصی
پیگیر چگونگی موفقیت قرمزها در سطح آسیا گردند. من معتقدم تا زمانیکه کینه و بغض ها را کنار نگذاریم، نمی توانیم در آسیا به موفقیت برسیم و باز
هم تاکید می کنم پرسپولیس چون به دور از هرگونه حاشیه و بزرگ نمایی تنها و تنها مشغول تمرین می باشد، امسال هم قهرمان لیگ برتر خواهد شد.

بازیکن سابق جنگنده پرسپولیس درباره دربی اخیر پایتخت گفت: در دربی همه شاهد بودند که نزدیک بود یک نتیجه باورنکردنی رخ دهد که این اتفاق
نیفتاد و پرسپولیسی ها تمام تلاششان را برای برد کردند که نشد و البته در بازی قبل و علیرغم اعلام آن پنالتی خنده دار توانستند فولاد را شکست

دهند.

عبدی ادامه داد: به نظر من موفقیت های اخیر پرسپولیس ناشی از ذهنیت درست و بالای هواداران و بازیکنان و پیشکسوتان تیم است و نتیجه
نگرفتن در طی این چند هفته ی اخیر نیز به دلیل شکست ناباورانه در فینال آسیا طبیعی بود که با دو اشتباه فردی رخ داد که هرتیم دیگری نیز جای
پرسپولیس بود، دچار چنین شرایطی می شد. ضمن اینکه داوری ها هم در طی هفته های اخیر به ضرر تیم بود و خدا را شکر که با برد مقابل تیم خوب

فولاد شرایط به حالت عادی بازگشته و تیم برای قهرمانی خواهد جنگید.

این بازیکن جنگنده کشور در خصوص شرایط حاکم بر فوتبال گفت: شرایط فوتبال کشورمان تفاوت چندانی نسبت به قبل نکرده است و دیگر شاهد
استعدادهای گذشته در این عرصه نیستیم. بازیکنان جوانی که از رده پایه فوتبال را شروع کرده و به تیم ملی برسند، فعلا وجود ندارند و متاسفانه شرایط
اصلا مساعد نیست. چراکه شاهد فوتبال پاک در رده های پایه نیستیم و تیم های ریشه دار و بازیکن سازی همچون راه آهن، پاس و بانک ملی دیگر
وجود ندارند و امیدوارم هرچه زودتر به روند سال های موفق گذشته بازگردیم. گرچه شرایط تیم ملی کشورمان با حضور آقای اسکوچیچ و پیشرفت روز
افزون لژیونرها بهتر شده است و انشاا. با برگزاری چند اردوی خوب، بتوانند نتایج ضعیف اخیر را جبران و با چند برد دل چسب راهی جام جهانی شوند

و دل مردممان را شاد سازند.

وی در خصوص شرایط کنونی خود گفت: من زمانیکه بازی کردن در فوتبال را کنار گذاشتم، به کلاس های مربیگری رفتم و به همراه رحمان رضایی عضو
کادرفنی تیم خونه به خونه بابل گردیدم. سپس به دنبال شیوع ویروس کرونا و برخی مسائل خانوادگی ترجیه دادم یک سال کار نکنم و کلاس های

مربیگری را ادامه داده و در رده A آسیا شرکت کنم تا سال آینده بتوانم با قدرت در این عرصه حضور یابم.

بازیکن سابق پرسپولیس در خصوص تاثیر ویروس کرونا بر فوتبال گفت: متاسفانه کرونا باعث دوری هواداران از ورزش شد و به نظر من ورزشی که
هوادار در آن حضور نداشته باشد، ارزشش بسیار پایین می آید. این مساله نه تنها در ایران بلکه در تمام جهان و لیگ های معتبر دنیا همچون لالیگا

تاثیر منفی خودش را گذاشت و من امیدوارم با نابودی هرچه زودتر این ویروس، هواداران بتوانند به آغوش تیم های محبوبشان بازگردند.

بهادر عبدی در پایان در ارتبط با برنامه نود و عادل فردوسی پور گفت: به نظر من آقای فردوسی پور یک مرجع و به نوعی یک متر برای سنجش سلامت
و عدم آن در فوتبال کشورمان بود که با سال ها تجربه توانسته بود جایگاه خودش را در میان مردم به دست آورد. زمانی که مردم از برنامه ای که حدود
سه سال است از پخش آخرین قسمت آن می گذرد هنوز هم حرف می زنند، شما شک نکنید نود برنامه ای بوده است که به درد فوتبال ما خورده و

جای تاسف است که دیگر پخش نمی شود. آقای فردوسی پور جزو نوابغ فوتبال ایران است که امیدوارم هرچه زودتر به تلویزیون بازگردد.

گزارش از محمدرضا طارمی




